
Ilves ry.  Jalkapallojaoston kokous                       Muistio 

Maanantai 18.9.2023 klo 16 – 18 Ilves toimisto/Teams 

 

Toimistolla  

Heikki Tarvainen, Matti Anttonen, Ilona Pasma, Leena Työläjärvi, 

Pekka Huikuri, Timo Kotilainen, Juha Pakarinen, Paula Rossi,  

 

Teams  Anna Grönroos (poistui 18:02), Toni Hevonkorpi (poistui 16:52), Janne Räsänen, 

Jouko Turunen, Anssi Ylinen (poistui 16:43) 

 

1. Kokouksen avaaminen ja osallistujat 

 Heikki Tarvainen avasi kokouksen klo 16.05. 

Sihteeriksi valittiin Leena Työläjärvi. 

 

2. Edellisen kokouksen muistio  

Hyväksyttiin edellisen kokouksen muistio. 

 

3. Talous 

Matti Anttonen esitteli tämänhetkisen taloustilanteen. Hän esitteli myös Tammelan stadionin 

kulu- ja tuottoarvioita. Tarvittaneen myyjä, jotta arvioidut yhteistyökumppanuudet saadaan 

myytyä. Siirtokorvaustuottojen maksuaikataulu selviää Edustus Oy:n kokouksen jälkeen. 

 

4. Toimintamaksut 

Janne Räsänen esitteli uudet toimintamaksut, joissa korotus 10% ja jäsenmaksun korotus 2€.  

Hyväksyttiin uudet toimintamaksut. 

Taulukko liitteenä. Uusi jäsenmaksu tummanvihreässä sarakkeessa. 

 

5. Jaoston viestintävastaavan toimenkuva 

Ilona Pasma esitteli viestintävastaavan toimenkuvan, joka hyväksyttiin. 

Anna Grönroos on luopumassa viestintävastaavan tehtävästä omasta tahdostaan, joten hänen 

tilalleen etsitään uutta henkilöä. Päätettiin kysyä Päivi Meduria. Jos hän ei suostu, etsitään 

sopiva henkilö viestintäjojojen joukosta. Anna ottaa yhteyttä Päiviin ja selvittää tilannetta. 

 

6. Vuosikokousasiat 

Johtokunnasta on erovuorossa puheenjohtaja Kari Pansio. 

Jaosto ehdottaa, että hänet valitaan uudelleen kaksivuotiskaudelle. 

Muut erovuoroiset on käsitelty edellisessä kokouksessa. 

 

7. Valmennus- ja toimihenkilötiimit 2024 

Jouko Turunen selvitti tämänhetkistä valmennustiimien tilannetta poikien osalta. Tilanne on 

pääsääntöisesti hyvä. Muutama vastuuvalmentaja puuttuu vielä. 

 

Janne Räsänen selvitti tyttöjen valmennustiimien tilannetta. 



Myös tytöissä tilanne on suhteellisen hyvä. Haastetta tuo Mariani Wetterwikin valinta 

valmennuspäälliköksi ja Biran Jengin siirtyminen pois seurasta. 

Paula Rossi kertoi toimihenkilötiimien tilanteesta. Jojoille viesti, että alkavat kartoittaa 

toimihenkilöiden jatkohalukkuutta. Toimihenkilötiimit valitaan ensimmäisessä 

vanhempainkokouksessa kauden alkaessa. 

Päätettiin, että haetaan puoliammattilainen jojo poikiin A, B1 ja B2 ja tyttöihin N2, BSM 

jaB1. Haku pyritään käynnistämään jo tällä viikolla. 

Pääsääntöisesti valmennus- ja toimihenkilötiimien osalta ollaan hieman edellä viime kautta. 

 

8. Kerhotoiminnan kilpailutus 

Juha Pakarinen kertoi kerhotoiminnan tulevaisuuden näkymistä. Kaupungin maksama 

korvaus/oppilas on muuttumassa kaudelle 2024. Toiminta olisi tulevan korvauksen myötä 

kannattamatonta. Jaosto päätti, että tällä hinnalla tarjousta ei voida jättää.  

 

9. Päättäjäisasiat 

Junnupäättäjäiset Ratinan katsomossa keskiviikkona 25.10 klo 18. Munkki- ja mehutarjoilu 

alkaa klo 17.30. Joukkueille ilmoitetaan etukäteen saapumisportti ja istuinpaikka. 

 

Miten jaetaan Vuoden Futis-Ilves-palkinto, harrastajapatsas ja aktiivisin ikäluokkien 

toimihenkilö? Ehdotuksia palkintojen saajiksi voi tehdä jaoston WhatsApp-ryhmään kahden 

viikon kuluessa. Päätös myös WhatsAppissa. 

 

Toimihenkilöpäättäjäiset Kauppi Sports Center perjantaina 3.11. klo 17 alkaen saunalla. 

Varsinainen tilaisuus alkaa klo 19. Poissa tiloista tulee olla viimeistään klo 01.00. 

Toimikunnassa, joka järjestää toimihenkilöpäättäjäisiä ovat: Ilona, kokoonkutsujana sekä 

Anna, Paula, Miikka ja Saku Rinkinen. 

Pikkujoulu jaoston ja työntekijöiden kesken on lauantaina 9.12. Paikkaa vielä mietitään. 

 

10. Muut asiat 

Suomen cupin finaali. 

Jokainen ostaa itse liput. Lähtijöille Toni katsoo paikat jostain bussista. 

Paula mainitsi Joukkueenjohtajaoppaan päivityksen. Siihen tulisi myös lisätä vapaaehtoisen 

valmentajan toimenkuva lyhyesti. 

 

11. Seuraava kokous 

Seuraava kokous tiistaina 24.10. klo 16. Ratinan alakahvio. 

Kokouksen jälkeen junnupäättäjäisten paikkojen merkintä Ratinan katsomoon. 

 

12. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.12 


